
 Zápis z 5. jednání Komise pro Smart City a energetiku 

Rady města Nového  Města na Moravě  

Přítomni: viz prezenční listina
Datum jednání: 17.06.2024
Garant RM: Bc. Jaroslav Lempera
Hosté: viz prezenční listina

Předsedou navrhovaný program: 
A) Zahájení
B) Požadavky RM/pověřeného člena RM 

A) Zahájení 

Předseda komise přivítal  všechny přítomné a zahájil  jednání komise.  Přivítal  také garanta
komise a hosty.
Předseda komise se členů dotázal,  zda mají  nějaký návrh na doplnění programu.  Členové
komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění. V tomto
bodě  byla  komise  dále  seznámena  s  průběhem  a  plánovanou  výstavbou  fotovoltaických
elektráren, a to ze strany Ing. Janovské z odboru INV.

Členové komise schvalují následující program jednání:
A) Zahájení
B) Požadavky RM/pověřeného člena RM 

1. vyhodnocení změn webu, případně o návrhy dalších změn nebo vývoje

2. vyjádření k možnostem přípravy portálu občana, včetně „elektronické peněženky“ apod.

3. vyjádření k energetické koncepci vč. jejího zhodnocení a náměty v dalším postupu v oblasti 
energetiky, teplárenství apod.

Hlasování: PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 ,OMLUVEN: 1, NEHLASOVAL:  0,
schváleno

B) požadavky RM/pověřeného člena RM

1. Předseda komise informoval členy o změnách webových stránek města a požádal jejich
prezentaci ze strany vedoucího IT oddělení pana Grepla.
Komise z důvodů proběhlé diskuze s vedoucím IT oddělením  doporučuje  radě města: 
Usnesení:  Komise  doporučuje  Radě  města  Nové  Město  na  Moravě  jmenovat  osobu
zodpovědnou:
- za aktualizaci informací zveřejňovaných na webových stránkách města a jeho PO
- za komunikaci s oddělením IT pro řešení případných změn webových stránek města
Komise doporučuje Radě města Nové Město na Moravě implementovat do webových stránek
města odkaz na možnost nahlášení chyby ve zveřejněném obsahu, odstranit druhou úroveň
menu v základní nabídce webových stránek a vložit úřední hodiny u důležitých subjektů na
hlavní nabídku dané oblasti.

Hlasování: PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0, OMLUVEN: 1, NEHLASOVAL: 0,
schváleno

Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: NE



2. Předseda  komise  informoval  členy  o  možnostem  přípravy  portálu  občana,   veřejného
rozhlasu apod., elektronická peněženka se prozatím neřeší.
Komise se seznámila s chystaným portálem občana a změnou veřejného rozhlasu.

Usnesení:  Komise  bere  na  vědomí  informace  o  přípravě  portálu  občana  a  plánovaných
změnách veřejného rozhlasu.
Hlasování: PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0, OMLUVEN: 1, NEHLASOVAL: 0,
schváleno 

Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: NE

3. Předseda komise informoval členy o zpracování energetické koncepce města.
Komise se s uvedeným materiálem seznámila a po proběhlé diskuzi doporučuje radě města: 
Usnesení:  Komise bere  na vědomí místní  energetickou koncepci  a doporučuje radě města
Nové Město na Moravě využít koncepci pro potřeby plánovaní budoucích investic.
Hlasování: PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0, OMLUVEN: 1, NEHLASOVAL: 1,
schváleno

Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: NE

Upozornění: 

Výstupy  z  komise  jsou  jen  jedním z  podkladů  pro  rozhodování  rady  města  a  konečná

rozhodnutí rady města se tak mohu lišit. 

Dne: 17.06.2024

Zapsal: Ing. Radek Fila v. r.

Schválil: Ing. Jan Motyčka v. r.


